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Protokół nr 59/2018 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 23.05.2018. 
 

 

 

Obecni: 9 radnych i 1 gość. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 09.05.2018. 

3. Wniosek w sprawie dzierżawy terenu położonego przy ulicy Berka Joselewicza. Dyskusja. 

Uchwała. 

4. Zmiana planu rzeczowo-finansowego RO Podjuchy na rok 2018. Dyskusja. Uchwała. 

5. Zatwierdzenie projektowanej koncepcji przebudowy chodnika Granitowa. Dyskusja. Uchwała. 

6. Zatwierdzenie propozycji WGKiOŚ UM Szczecin w sprawie propozycji rozwiązań 

ograniczających prędkość pojazdów samochodowych w ciągu ulicy Chojnickiej. Dyskusja. 

Uchwała.  

7. Opinia w sprawie projektu uchwały alkoholowej Rady Miasta Szczecin. Dyskusja. Uchwała.  

8. Propozycja SRM nowego przejścia dla pieszych w Podjuchach. 

9. Raport inwestycyjny Podjuch: Park Wolności, CAL Krzemień w Podjuchach, schody Korczaka-

Falskiego, schody Walczaka-Skalista, Szwajowy Ogród Literacki, Węzeł Krygiera-Granitowa, 

inne.  

10. Przygotowanie do Podjuszańskiego Dnia Dziecka 2018. 

11. Przygotowanie spotkania Sprawozdawczego RO Podjuchy.  

12. Korespondencja bieżąca. 

13. Wolne wnioski i postulaty: modernizacja ławek Orlik Podjuchy; zmiana kadrowa w drużynie 

harcerskiej; przygotowanie do Jarmarku Piotra i Pawła 2018; bieżąca działalność 

Podjuszańskiego Klubu Seniora 2018; Dom Seniora Turkus; informacje z Pracowni Poszukiwań 

Twórczych; komunikacja zbiorowa na Prawobrzeżu; SBO2019; Mediateka; sprawa dzierżawy 

przy ulicy Krzemiennej; sprawa przejazdu pomiędzy hotelem Panorama a Dworkiem Bukowy 

Park.    

  

Ad.1. 

Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia. 

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu  09.05.2018. 

 

Głosowało 8 osób: 

„za” –  7 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 1 osoba (G. Mikut). 
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Ad.3. 

Uchwałą 135/18 Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie zaopiniowała  wniosek o dzierżawę fragmentu 

działki nr 16/4 obręb 4114 (jak na załączonej mapce) o powierzchni ok. 100 mkw w zakresie 

użytkowania rekreacja. 

  

Głosowało 8 osób: 

„za” –  8  osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.4. 

Uchwałą 136/18 Rada Osiedla Podjuchy zatwierdza zmianę planu rzeczowo-finansowego na rok 2018 

w kształcie przedłożonym przez Skarbnika Zarządu (zmiana w załączeniu do uchwały).   

 

Głosowało 8 osób: 

„za” –  8  osób,  

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

Uchwałą 137/18 Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie opiniuje przedłożoną przez MBI Biuro 

Inżynierskie Łukasz Mężydło koncepcję projektową modernizacji dwustronnego chodnika Granitowa 

w Podjuchach z jednoczesnym wskazaniem objęcia pełnym zakresem opracowania w koordynacji z 

ZUK Szczecin centralnej wyspy położonej na Placu Wolności oraz uszczegółowienia przyjętych 

rozwiązań w tożsamym miejscu w  zakresie powierzchni wyznaczonych przez separatory drogowe.  

 

 Głosowało 8 osób: 

„za” –  8  osób,  

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Radna Jagoda Biźnia opuściła posiedzenie.  

Na posiedzenie przybyła radna Aneta Próba. 

 

Ad.6. 

Uchwałą 138/18  Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie zaopiniowała przedłożoną przez WGKiOŚ UM 

Szczecin propozycję ograniczeń prędkości w ciągu ulicy Chojnickiej miejscowymi przewężeniami drogi 

w wariancie przedstawionym w projekcie (w załączeniu).  

 

Głosowało 8 osób: 

„za” –  8  osób,  

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 
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Ad.7. 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały alkoholowej Rady Miasta Szczecin. Ewentualną uchwałę 

w tej sprawie przełożono na kolejne posiedzenie po dogłębnym zapoznaniu się z projektem. 

 

Radny Piotr Marecki opuścił posiedzenie. 

  

Ad.8. 

Organizacja o nazwie Szczeciński Ruch Miejski wystąpiła z propozycją budowy nowych przejść dla 

pieszych w mieście Szczecinie. Jedno z nich zaproponowano w Podjuchach przy ulicy Metalowej 

naprzeciwko sklepu Żabka. Po dyskusji radni zwrócili uwagę na zbyt duże ryzyko takiej lokalizacji. 

Proponowane przejście usytuowane byłoby tuż zza kończącym się łukiem drogi krajowej. W 

wątpliwość podano normatywną odległość od sąsiedniego przejścia na styku z ulicą Krzemienną. Jako 

ostatecznie deprecjonujący uznano fakt konieczności dodatkowej sygnalizacji świetlnej będącej 

konsekwencją złożonej propozycji. Ściśle na odcinku 700 metrów byłaby to 5 skrzyżowanie z 

sygnalizacją drogową. 

 

Ad.9. 

 Do 28 maja przedłużono składanie ofert na realizacje CAL. 

 

W najbliższych dniach ogłoszony zostanie przetarg na realizacje schodów Korczaka-Falskiego w 

Podjuchach. 

 

Wyłoniono projektanta schodów i oświetlenia na ulicy Walczaka.  

 

Po konsultacjach z synem Śp. Moniki Szwai wprowadzono korektę inskrypcji zaplanowanej w 

projekcie „Szwajowym Ogrodzie Literackim”.  

 

Do 4 czerwca 2018 przedłużono składanie ofert na realizację Węzła Krygiera-Granitowa. 

 

Ad.10. 

Omówiono przygotowania do Podjuszańskiego Dnia Dziecka 2018. 

 

Ad.11. 

Zaplanowano spotkanie sprawozdawcze Rady Osiedla Podjuchy na 14 czerwca o godzinie 18.00. 

 

Ad.13. 

Wydział Oświaty przeznaczy 1500zł na naprawę ubytków zniszczonych ławek na podjuszańskim 

Orliku.  

 

Przewodniczący poinformował o zmianach kadrowych w drużynie harcerskiej, korzystającej z siedziby 

Rady Osiedla. 

 

Omówiono przygotowania do Jarmarku Piotra i Pawła 2018. 
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25 maja, o godzinie 12.00 w Starej Rzeźni nastąpi rozstrzygnięcie konkursu na projekt Mediateki na 

Prawobrzeżu. 

 

Informacja o odmowie przez TBSP dzierżawy terenu przy ulicy Krzemiennej pod budowę dwóch 

pawilonów handlowych.  

 

Sprawa przejazdu pomiędzy hotelem Panorama a Dworkiem Bukowy Park jest przedmiotem dalszego 

konfliktu. Przedstawiciele hotelu Panorama usiłują zakwestionować plany dzierżawy drogi.  

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


